
Zápis z jednání školské rady dne 27. 9. 2017 
Datum: 27. 9. 2017 
 

 
Přítomni: PhDr. Josef Končel, Ing. Alois Hňup, Mgr. Ivana Löffelmannová 
Host: Mgr. Michal Musil – ředitel školy 
 
 
Program jednání: 
 
1. Projednání a schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2016 – 2017 
    předložené ředitelem školy 
2. Informace ředitele školy o rozboru hospodaření se státní dotací ve školním roce  
    2016 – 2017 
3. Změny v pedagogickém sboru 
4. Plán činnosti školy na školní rok 2017 - 2018 
5. Ověřování výsledků vzdělávání 
6. Změny ve školním vzdělávacím programu 
7. Granty 
8. Zhodnocení školy v přírodě 2017 na Olšině. 
 
1. Školská rada GJP (ŠR) projednala a schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní 
rok 2016 - 2017 předloženou ředitelem školy. 
 
2. ŠR vyslechla a projednala rozbor hospodaření školy se státní dotací ve školním roce 
2016 – 2017.  
 
3. Ředitel školy informoval o změně ve složení pedagogického sboru. Byl snížen úvazek 
Mgr. J. Kubíčkovi (na základě jeho žádosti z důvodu péče o dítě) a na částečný úvazek 
byla přijata Mgr. Marie Hodinková (HS, Nj). Dále byl (po předchozí dohodě a na její 
přání) snížen úvazek Mgr. Kateřině Nambancové a pedagogický sbor doplnila Mgr. Ivana 
Hasalová (HV).  
 
4. ŠR projednala plán činnosti školy na školní rok 2017 – 2018. Je umístěn na webu 
školy. ŠR ocenila velké množství různorodých akcí, které rozšiřují možnosti dalšího 
vzdělávání žáků. Především se zajímala o mimoškolní vzdělávání a práci 
s talentovanými žáky. 
 
5. ŠR se seznámila s informací J. Končela o ověřování výsledků vzdělávání ve školním 
roce  
2016 – 17, která tvoří kapitolu výroční zprávy. 

 



6. Změny v ŠVP.  
Od 1. 9. 2017 se naplno rozběhla výuka podle modernizovaného ŠVP v 1. ročníku 
(změna obsahu viz zápis z jednání školské rady ze září 2016). Intenzivně se pracuje na 
programu pro 2. - 4. ročník ŠVP tak, aby byl hotov do konce školního roku. Hlavní 
myšlenkou nové koncepce je učit žáky méně faktů, ale více smysluplně a v souvislostech 
s reálným životem. Důraz je kladen také na formulaci a obhajobu vlastních názorů.  

Ve školním roce 2017 - 2018 jsme zavedli nové semináře: biologie člověka a hudební 
seminář (2017/18 se bude poprvé na GJP maturovat z HV). 

7. Klíč k porozumění 
Proběhl 1. rok 2letého projektu z Operačního programu Praha pól růstu. Náš projekt pro 
rozvoj podmínek multikulturní výchovy jak dlouhodobými aktivitami (seminář ČJ pro 
cizince, pracovní materiály, moderní metody výuky, úprava ŠVP), tak jednorázovou 
podporou pro cílovou skupinu žáků (přednášky, workshopy, exkurze). Cílem projektu je 
plně začlenit žáky cizince do společnosti, odstranit předsudky a všem žákům vštípit 
pozitivní chápání rovných příležitostí.   
Požadovaná dotace na projekt byla 1.600.000 CZK, výsledná přidělená částka činí 1 593 
775 CZK, žádost byla tudíž velmi úspěšná. 
Zároveň může škola čerpat v rámci šablon 534 900 CZK na 1 rok. Projekt GJP s názvem 
Podpora vzdělávání na GJP (podpora poradenského pracoviště, školního asistenta, 
DVPP). 
 
8. ŠR zhodnotila letošní školu v přírodě (opět areál Olšina na hranicích vojenského 
újezdu Boletice). Konstatovala, že nový vedoucí školy v přírodě Mgr. Ondřej Raček se 
velmi osvědčil a že celý učitelský tým odvedl velmi dobrou práci.  
 
 
 
V Praze dne 27. 9. 2017                                                  Zapsal: PhDr. Josef Končel 
 
 
                                                                                         Zápis ověřil: Ing. Alois Hňup 

 

 
 
 
 

 


